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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 

 

Acta número: 3/2020 

Data: 09 de març de 2020 

Lloc: Sala de reunions del gabinet del rectorat 

Horari: de les 09:30 a les 09:55 h 

 

Assistents: 

Representants de l’administració de la Universitat 

José Joaquín Gual Arnau, president 

Modesto Jesús Fabra Valls 

Rafael Mayo Gual 

Andrés Marzal Varó 

José Luis Gordo García-Madrid 

M. Victoria Camarero Suárez 

 

Representació de la part social 

Mª Jesús Tirado Roldan (UGT) 

Marta Covadonga Mora Aguilar (UGT) 

Jordi Pilar Campos (CCOO) 

Isabel MariaVicent Soriano-Canós (CCOO) 

María Rosa Sos Peña (CSIF) 

Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF) 

José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 

José Francisco Lopez Segarra (STEPV-Iv) 

 

 

Assessors i assessores de la part social 

Jordi Torner Mas (UGT) 

Pablo Jesús Rodríguez Cervantes (UGT) 

Oscar Coltell Simón (CSIF) 

Eva María Ramírez Calatayud (STEPV-Iv) 

 

Secretari 

Vicente M. Sales Pascual 

 

Excusen l’absència 

Jesus Lancis Sáez, delega el seu vot en José Joaquín Gual Arnau 

M. del Carmen Pastor Verchili, delega el vot en Modesto Jesús Fabra Valls 
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1r.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior. 

2n.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de barems específics per a concursos 

de professorat associat, ajudant, ajudants doctors i professorat contractat doctor 

interí. 

3r.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta  de la convocatòria de places de 

Professorat Contractat Doctor amb caràcter interí i de la corresponent modificació de 

la RLT del PDI. 

4t.- Torn obert de paraules. 

 

 

Desenvolupament de l’ordre del dia 

1. Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior 

El president pregunta a les persones assistents si hi ha al·legacions a la proposta d’acta de la 

sessió anterior de la Mesa Negociadora. No hi ha intervencions. El President manifesta que 

s’aprova la proposta d’acta per assentiment. 

 

2n.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de barems específics per a concursos 

de professorat associat, ajudant, ajudants doctors i professorat contractat doctor 

interí. 

 

El President presenta la proposta. Manifesta que s’ha comprovat que els barems que es 

presenten s’adeqüen al barem marc. Tenim pendent de la modificació del barem marc. 

La representació de l’STEPV-Iv manifesta que el barem de professorat associat hi hauria 

que modificar-lo en el 2ue hem parlat en Meses anteriors, augmentar la puntuació en 

l’activitat professional de fora de l’àmbit universitari i disminuir la puntuació de l’apartat 

d’investigació. Hi ha que actuar amb celeritat. 

 

El president pregunta als assistents si volen fer alguna intervenció. No hi ha intervencions. 

El president manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

3r.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta  de la convocatòria de places de 

Professorat Contractat Doctor amb caràcter interí i de la corresponent modificació de 

la RLT del PDI. 

 

El president i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, presenta la proposta. 

Manifesta que actualment les persones contractades com Professorat Ajudant Doctor, quan 

finalitzen la duració del contracte de 5 anys, passen a una borsa i la Conselleria ens ha 

autoritzat que totes les persones d’aquesta figura que finalitzen el seu contracte fins el 31 

d’agost de 2021, es traguen les places de PCD interí. La proposta que presentem correspon 

a part d’aquestes persones i va acompanyada de modificació de la RLT. 

 

El president pregunta als assistents si volen fer alguna intervenció. No hi ha intervencions. 

El president manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

 

4t.- Torn obert de paraules. 

 

El president manifesta que el divendres passat va arribar l’autorització del Ministeri en quant 
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a la OPE del PDI per 2020, consisteix en un màxim de 47 places. 7 de les quals 7 es deuen 

destinar a la incorporació de personal investigador doctor que haja finalitzat el programa 

Ramón y Cajal i que haja obtingut el certificat I3. 

Ara hem enviat als departaments que tenen personal acreditat en el llistat, per si volen que 

traguem la convocatòria o no, ja que hi ha personal acreditat a PCD i vol esperar a estar 

acreditat a TU. Una vegada tinguem resposta ho enviarem a la Conselleria per tindre la 

autorització. La idea es que passe en Mesa Negociadora, CEP i Consell de Govern durant el 

mes d’abril i que les oposicions es realitzen abans del mes d’agost. 

 

La representació d’UGT pregunta si una persona de la llista d’acreditats no vol promocionar, 

manté el seu lloc o perd l’ordre. 

El president manifesta que es respecte l’ordre. 

 

La representació d’UGT pregunta sobre els dispensadors de gel, que ara estan buits si es 

podrien reomplir. 

El Vicerector de campus i vida saludable manifesta que hi ha problemes de subministrament 

dels dispensadors, pareix que ja no està el model que tenim, si es així els canviarem i seran 

reomplits. Estem treballant en el tema del coronavirus, tenim una reunió en la Conselleria i 

tenim un protocol d’actuació. Ja informarem. 

 

La representació de CSIF manifesta que personal que te una hora diària de reducció, quan hi 

ha una reducció horària, com en Magdalena, Pasqua, estiu, Nadal, han de mantenir la mateixa 

reducció i no la part proporcional. 

 

El gerent manifesta que la reducció en períodes de reducció horària es proporcional, no es 

d’una hora diària. 

 

La representació d’UGT, pregunta si ja hi ha data per l’oposició de la tassa de reposició, ja 

que es comenta que serà el 25 d’abril, però nosaltres no ha sabem. També pregunta pel 0,3% 

de la llei de pressupostos. Sobre coincidència de data de celebració d’exercicis del procés 

d’estabilització. Sobre teletreball o flexibilitat horària per majors de 60 anys, nosaltres tenim 

propostes i si voleu les fem arribar. 

El vicegerent de personal i organització, manifesta que l’objectiu es arribar al 25 d’abril. El 

gros de convocatòries si que serà el mateix dia i a la mateixa data, sempre hi haurà alguna 

que s’apartarà però seran les menys. Sobre el teletreball i flexibilitat horària si teniu 

propostes feu-les arribar i a vore si entre tots ho treballem. 

Sobre el 0,3% el gerent manifesta que esperem que es resolga sols, esperem que es publique 

un decret, tant el 0’3% com l’increment retributiu del 2% tindran efecte des de l’1 de gener. 

La Generalitat encara no ha convocat la seua Mesa de Negociació. 

 

La representació de l’STEPV manifesta que per noticies de premsa la Consellera 

d’Universitats s’ha reunit amb el Ministre d’Universitats i pareix que s’ha parlat de 

desbloquejar la signatura del conveni col·lectiu, sabeu algo? Sabeu quan vindrà el Ministre 

d’Universitats a la UJI? 

 

El Vicerector de Planificació, Coordinació i Comunicació, manifesta que la rectora ha fet 

gestions amb el Ministeri perquè es reculla en els pressuposts la financiació del conveni 

col·lectiu i sobre el tema de la tassa de reposició. No sabem res de quan vindrà el Ministre 

d’Universitats, pareix que ha començat en la Universitat del País Basc i en alguna de 

Catalunya. Quan tinguem noticia, informarem. 
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El gerent manifesta que a finals de març es celebrarà una reunió amb la Consellera 

d’Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital. Ja informarà sobre el resultat de la 

reunió en la pròxima Mesa.  

 

 

 

Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 

 

El secretari, 

 

Vistiplau, 

El president, 

 


